



地址: 陕西省西安市雁塔区雁展路1111号莱安中心T5号楼F层 电话/Tel: 029-89835008 网站/Web: www.highkinglawfirm.com.cn
Head Office: F Floor, Tower T5, Lai'an Center, No. 1111, Yanzhan Road, Yanta District, Xi'an City, Shagnxi Province



姓名: 周小龙

职位: 律所主任

邮箱: highkingxian@highking.com.cn

电话: 029-89835008

Name: Xiaolong Zhou

Position: Director

Mailbox: highkingxian@highking.com.cn

Phone: 029-89835008

教育背景

西北政法大学法学学士, 西安交通大学管理学院EMBA总裁研修班。

专业经历

周小龙律师现任北京海勤(西安)律师事务所主任,从事律师工作至今已达20年,担任高级合伙人10余年。

执行领域及专长

周小龙律师的主要业务领域包括:金融、不良资产、房地产、经济领域的法律事务,具备丰富的民商事律师业务经验;先后办理各类民商事案件数百起,仅金融案件一项涉诉总标的数十亿元。

周小龙律师担任了多家银行机构、国有企业和私营企业的 常年法律顾问,参与众多项目的尽职调查和专项法律服 务,其优质高效的服务获得客户及行业的高度认可。

工作语言

中文 英文

Education

Bachelor of Northwest University of Politics and Law.

Xi 'an Jiaotong University School of Management Executive MBA Program.

Professional Experience

Zhou Xiaolong is currently the director of Beijing Highking (Xi 'an) Law Firm. He has been a lawyer for 20 years and a senior partner for more than 10 years.

Practice Areas

Mr. Zhou's main specialties are legal affairs in the fields of finance, non-performing assets, real estate and economy, and he has rich experience as a lawyer in civil and commercial affairs. Mr. Zhou has handled hundreds of various civil and commercial cases, only financial cases involving the total subject matter of billions of yuan.

Mr. Zhou has served as a perennial legal adviser for a number of banking institutions, state-owned enterprises and private enterprises, and participated in the due diligence and special legal services of many projects. His high-quality and efficient services have been highly recognized by clients and the industry.

Language Skills

Mandarin and English

